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Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Jari Visshed m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

Precis som vi Socialdemokrater tidigare har lyft fram i bl.a. skrivelser råder det idag stor 

brist på idrottsytor och att efterfrågan på halltider är enormt mycket större än utbudet. Vi 

behöver agera på både kort sikt för att lösa den akuta bristen som idrottsföreningarna berät-

tar om, men också på längre sikt så att Stockholms idrottsliv kan utvecklas.  

 

Därför är det nu mycket glädjande att den borgerliga majoriteten tar det här problemet på 

allvar. Ett utrymme har hittats inom idrottsnämndens budget vilket är mycket positivt, fram-

för allt för alla de barn och ungdomar som inte kunnat idrotta fullt ut i Älvsjö med omnejd. 

 

Barn och ungas hälsa är viktigt att investera i, vi ska också ta tillvara alla de goda krafter 

som finns inom idrottsföreningarna i Stockholm. Då behöver vi lösa bristen på idrottshallar  

i staden. 

 

På kort sikt är den här lösningen mycket bra och på lång sikt behöver de framtida planerna 

på en enklare idrottshall i anslutning till Kämpetorpsskolan realiseras, vilket innebär att en 

ny hall ska stå klar 2015.  

 

Mehdi Oguzsoy (V) ansluter sig till Socialdemokraternas särskilda uttalande.  

  

 

§ 69 
Inhyrning av idrottsytor i Campus Konradsberg 

Genomförandebeslut 
Dnr: 322-427-2013 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner att idrottsförvaltningen, efter medgivande i kommun-

styrelsens ekonomiutskott, tecknar ett hyresavtal med fastighetskontoret avseende 

förhyrning av en idrottshall med flera salar i U-huset i Campus Konradsberg till 

en årlig hyreskostnad om 5 955 115 kronor för år 1 samt ett påslag om 35 kr per 

kvadratmeter till fastighetskontoret i administrativt påslag om 89 355 kronor per 

år. 
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2. Idrottsnämnden begär att kommunstyrelsens ekonomiutskott lämnar sitt medgi-

vande att hyra in lokalerna i Campus Konradsberg och att ekonomiutskottet god-

känner hyreskostnaden om cirka 3 mnkr för 2013 och cirka 6 mnkr årligen från 

och med 2014.  

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2013-04-24. 

Staden har ett stort behov av fler idrottshallar och speciellt så i innerstaden. Idrottsnämnden har 

i Campus Konradsberg en möjlighet att från och med den 1 juli 2013 och tio år framåt hyra en 

idrottshall samt fyra dans- och dramasalar av fastighetsnämnden.  

 

Idrottshallen är en underjordisk anläggning. Hallen är inte en fullstor hall. Hallens totalmått 

uppgår till 18x38 meter vilket innebär spelmått på cirka 16x36 meter. Hallen lämpar sig väl för 

barn- och ungdomsverksamhet.   

 

Idrottsnämndens årliga totala driftkostnad bedöms till cirka 6,9 mnkr och intäkterna i form av 

planhyror uppskattas till cirka 2,3 mnkr, vilket ger en nettokostnad om cirka 4,6 mnkr. För 

2013 bedöms driftkostnaderna till drygt 3,6 mnkr och intäkterna till cirka 0,8 mnkr, vilket in-

nebär en nettokostnad för 2013 om cirka 2,8 mnkr. Därutöver måste nämnden inom den egna 

investeringsbudgeten under 2013 införskaffa dels inventarier som idrottsutrustning och städma-

skiner, dels installera ett kortlåssystem och inbrottslarm till en kostnad om cirka 1,3 mnkr.  

 

Nämnden har inga möjligheter att inrymma de tillkommande driftkostnaderna inom befintlig 

budgetram utan måste tillföras medel om 4,6 mnkr netto i driftbudgeten från och med 2014. För 

andra halvåret 2013 uppgår den ökade nettodriftkostnaden till 2,8 mnkr. Förvaltningen kommer 

i samband med tertialrapport 2 för 2013 föreslå att idrottsnämnden begär extra budgetmedel för 

de utökade drift- och investeringskostnaderna.  

 

Förvaltningen föreslår att idrottsnämnden godkänner att idrottsförvaltningen, via förvaltnings-

chefen, tecknar ett tioårigt hyresavtal med fastighetskontoret om hyra av idrottshall samt fyra 

dans- och dramasalar i Campus Konradsberg.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Jari Visshed m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

Precis som vi Socialdemokrater tidigare har lyft fram i bl.a. skrivelser råder det idag stor 

brist på idrottsytor och att efterfrågan på halltider är enormt mycket större än utbudet. Vi 

behöver agera på både kort sikt för att lösa den akuta bristen som idrottsföreningarna berät-

tar om, men också på längre sikt så att Stockholms idrottsliv kan utvecklas.  
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Därför är det nu mycket glädjande att den borgerliga majoriteten tar det här problemet på 

allvar. Vi välkomnar genomförandebeslutet om en förhyrning av idrottsytorna i Campus 

Konradsberg och uppmanar idrottsförvaltningen att skyndsamt agera för att även dans- och 

dramasalarna kommer in i bokningssystemet. Vi vet att trycket är stort på danslokaler i sta-

den och vi vet också att den här typen av lokaler passar väl in på vad flickor efterfrågar 

mest, dans- och gruppträning. Det här är ett bra tillfälle att med enkla medel jobba för en av 

de prioriterade grupperna i Idrottspolitiska programmet 2013-2017. 

 

Mehdi Oguzsoy (V) ansluter sig till Socialdemokraternas särskilda uttalande.  

  

 

§ 70 
Ishall för konståkningen 

Svar på skrivelse från Sätra Konståkningssällskap 
Dnr: 412-155-2013 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Idrottsnämnden besvarar skrivelsen från Sätra Konståkningssällskap med förvalt-

ningens tjänsteutlåtande. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2013-04-23. 

Förvaltningen besvarar i ärendet en skrivelse från Sätra Konståkningssällskap om att skapa en 

ny istidsfördelning, tillskapa mer isyta för breddverksamheten och att bygga en ny ishall i sö-

derort där konståkningen är i fokus. Inom staden finns tio ishallar, exklusive Globenanläggnin-

garna, varav tre av dessa ishallar är belägna i söderförort. Konståkningen har sju verksamma 

konståkningsföreningar inom staden. En skridsko- och bandyhall planeras i söderort vilket in-

nebär sammanlagt flera isytor och istider för skridskosporternas breddverksamhet. Någon ny 

ishall i söderort med fokus på konståkningen planeras för närvarande inte.    

  

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Mehdi Oguzsoy (V) yrkar bifall till sitt förslag till beslut enligt följande: 

 

Förvaltningen får i uppdrag att i samarbete med föreningen komma med förslag hur en 

konstishall kan uppföras. 

 

Nämnden anför därutöver följande: 

Nu har vi en ypperlig möjlighet att styra idrottsnämndens verksamhet i ett mer jämställt per-

spektiv i enlighet med det idrottspolitiska programmet, som lyfter upp jämställdhetssatsnin-

gar. I skrivelsen framgår det tydligt att problemet i mångt och mycket bottnar i bristen på is-

tider för konståkningen i söderort. Det finns också brister i bokningssystemet som förvärrar  


